

Douglas J. Sherbaniuk Distinguished Writing Award

MARK BRENDER

Mark Brender is the 2012 recipient of the Canadian Tax Foundation's Douglas J. Sherbaniuk Distinguished Writing Award. His article, "Subsection 55(2): Then and Now," was published in *Report of Proceedings of the Sixty-Third Tax Conference* (2011 Conference Report), 12:1-35. The article was selected by a committee of experienced tax professionals as the best writing published by the Foundation in 2011-12. The award, which is conferred annually, is named for the Foundation's late director emeritus.

Mark Brender received his BA and LLB/BCL degrees from McGill University. He is a governor of the Canadian Tax Foundation and is with Osler Hoskin & Harcourt LLP, Montreal.

Prix d'excellence en rédaction Douglas J. Sherbaniuk

MARK BRENDER

Mark Brender est le récipiendaire 2012 du Prix d'excellence en rédaction Douglas J. Sherbaniuk de la Fondation canadienne de fiscalité. Son article, intitulé « Subsection 55(2): Then and Now », a été publié dans *Report of Proceedings of the Sixty-Third Tax Conference (2011 Conference Report)*, 12:1-35. Il a été sélectionné par un comité composé de professionnels en fiscalité à titre de meilleur article publié par la Fondation en 2011-2012. Le prix, lequel est conféré annuellement, est nommé en la mémoire du défunt directeur *emeritus* de la Fondation.

Mark Brender a obtenu un baccalauréat ès arts et un baccalauréat en common law et en droit civil de l'Université McGill. Il est gouverneur de la Fondation canadienne de fiscalité et œuvre auprès de Osler Hoskin & Harcourt s.r.l. à Montréal.